



PEJABAT KESIHATAN KAWASAN BEAUFORT

KENYATAAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia, LPIPM (CIDB) dan Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK) dan Kementerian Pembangunan Sumber dan Kemajuan Teknologi Maklumat, dalam Gred atau Kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan untuk membuat tawaran bagi kerja berikut :-

BIL	JENIS TAWARAN	NO.SEBUT HARGA	KOD BIDANG	TARIKH LAWATAN TAPAK DAN TARIKH TUTUP
1.	KERJA-KERJA NAIKTARAF BANGUNAN DARIPADA KAYU KE BANGUNAN KONKRIT DI KLINIK DESA LINGKUNGAN, PEJABAT KESIHATAN KAWASAN BEAUFORT	PKBFT(SB)004/2023	Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia, LPIPM (CIDB) dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dalam kod bidang :- CIDB Gred G2, Kategori B: Pengkhususan B04 dan Kategori ME: Pengkhususan E04.	Tarikh Tutup Sebut Harga: 31.05.2023 (RABU) Jam 12.00 Tengah hari. Lawatan Tapak pada: 24 MAY 2023 (RABU); Pendaftaran dibuka pada 2.00 petang hingga 4.00 petang bertempat di Klinik Desa Lingkungan. Kelewatan Pendaftaran tidak akan diperimbangkan Sesi Taklimat lawatan tapak bermula jam 4.00 petang hingga 5.00 petang. KEHADIRAN ADALAH WAJIB dan wakil tidak dibenarkan.

Tarikh Pengedaran Dokumen : 24.05.2023 bersamaan hari lawatan tapak.
*Bagi Kontraktor yang MENGHADIRI LAWATAN TAPAK PADA 24.05.2023 SAHAJA.

Bayaran Dokumen : PERCUMA


Tempat Borang Diperolehi/hantar : Unit Perolehan
Pejabat Kesihatan Kawasan Beaufort
Peti Surat 101, 89807 Beaufort, Sabah
(No.Telefon : 087-212095)



Syarat **WAJIB**, hanya penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia, LPIPM (CIDB sahaja yang boleh menghadiri LAWATAN TAPAK atau TAKLIMAT sebut harga. Dokumen akan diserahkan kepada Kontraktor / Wakil Kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, Kontraktor-kontraktor berkenaan hendaklah mengemukakan Sijil Pendaftaran yang asal, Cop Syarikat dan Kad Pengenalan Asal Kontraktor semasa mengambil borang tawaran.

Tawaran harga hendaklah telah mengambil kiraan fi perkhidmatan bagi perolehan secara elektronik sebanyak 0.8% bagi setiap transaksi tertakluk kepada had maksimum RM9,600 bagi Pesanan Kerajaan yang melebihi RM1.2 Juta. Fi yang dikenakan ini adalah seperti yang termaktub dalam terma dan syarat bagi Pendaftaran Pembekal di bawah sistem ePerolehan.

Borang-borang tawaran dan butir-butir lanjut boleh didapati pada waktu pejabat.


(DR NEILSON RICHARD SELING (MMC 55413)
PENGERUSI SEBUTHARGA
PEJABAT KESIHATAN KAWASAN BEAUFORT

Tarikh : 17.05.2023

- Penyebutharga yang berjaya akan dimaklumkan melalui Surat Tawaran yang akan dikeluarkan oleh jabatan secara rasmi.
- Pembekal dianggap tidak berjaya, sekiranya tiada maklumbalas diperolehi.